
 

 
Frågor inför årlig miljöuppföljning med SRV återvinning AB (SRV) i samband med 
Klimat- och stadsmiljönämndens sammanträde den 6 oktober 2022  
 
1.  Klimat- och stadsmiljönämnden är intresserade av hur miljöarbetet genomförs och 
om det finns en struktur för det, både i kärnuppdrag och i det egna interna arbetet. Hur 
bedriver SRV miljöarbetet i form av 
  
a) i verksamhetens kärnuppdrag (till exempel sophämtningen, drift av 
återvinningscentralerna), och 
b) internt inom er egen verksamhet (till exempel bolagets bilar, inköp, lokaler etc)? 
 
2. Vid miljöuppföljningen i Klimat- och stadsmiljönämnden förra året berättade SRV att 
100% av fordonsflottan drivs av biogas eller HVO100. Är situationen densamma idag, 
och har bolaget tittat något på eldrivna fordon för att ytterligare får ner utsläppen från 
transporterna? 
 
3. Kan SRV berätta om konkreta förslag till hur förpackningsinsamling kommer ske i 
kommunen när ansvaret övergår till kommunerna 2024, och vilka miljöeffekter och 
verksamhetseffekter ser ni kan bli en följd av förändringen? 
 
4. Kan SRV berätta om konkreta förslag till alternativa lösningar för insamling av 
grovavfall som redan finns, eller som ska testas i kommunen (alternativa från att 
invånare åker till nuvarande ÅVC:er)? Vilka miljöeffekter och verksamhetseffekter ser ni 
kan bli en följd av förslagen? 
 
5. Kan SRV berätta om vilka möjligheter till återbruk som finns idag/kommer finnas på 
ÅVC:erna framöver? 

 


